
Temat: RE: Wojewoda opolski - zapytanie w trybie art. 3a Prawa prasowego

Nadawca: Rzecznik Prasowy Wojewody Opolskiego <rzecznik@opole.uw.gov.pl>

Data: 25.04.2022, 13:37

Adresat: Paweł Lechowski <pawel@lechowski.com.pl>

X-Account-Key: account1

X-UIDL: 1:10725

X-Mozilla-Status: 0011

X-Mozilla-Status2: 00000000

Return-Path: <prvs=1114c8dfeb=rzecznik@opole.uw.gov.pl>

Received: from localhost (127.0.0.1) (HELO v460.home.net.pl) by /usr/run/smtp (/usr/run/pos6ix/private/idea_relay_lmtp) v

Received: from antyspam1.opole.uw.gov.pl (antyspam1.opole.uw.gov.pl [217.173.195.219]) (using TLSv1.3 with cipher TLS_A

Authen$ca$on-Results: v460.home.net.pl; dkim=pass (2048-bit key) header.d=opole.uw.gov.pl header.i=@opole.uw.gov.pl he

Thread-Topic: Wojewoda opolski - zapytanie w trybie art. 3a Prawa prasowego

Thread-Index: AQHYSUIngFqTjB8r+UKmmmFEsWSkA60Ak3HA

Identyfikator wiadomości: <9948D5FF59DA4241A027100A9EDCD40C2427A381@oi-s111.urzad.opole.uw.gov.pl>

Odniesienia: <61d77b02-2993-24a1-778e-456a10b31fe6@lechowski.com.pl> <df50ba6d-d198-36e7-e6

In-Reply-To: <df50ba6d-d198-36e7-e6K-6c0cf22dbL@lechowski.com.pl>

Accept-Language: en-US

Content-Language: pl-PL

X-MS-Has-A.ach: yes

x-origina$ng-ip: [192.168.5.242]

Content-Type: mulMpart/related; boundary="_004_9948D5FF59DA4241A027100A9EDCD40C2427A381ois111urzadopol_"; ty

Wersja MIME: 1.0

X-FE-A.achment-Name: image001.png

X-FE-Policy-ID: 1:3:3:opole.uw.gov.pl

DKIM-Signature: v=1; a=rsa-sha256; q=dns/txt; d=opole.uw.gov.pl; s=20211117; c=relaxed/relaxed; h=from:to:subject:date:m

X-CLIENT-IP: 217.173.195.219

X-CLIENT-HOSTNAME: antyspam1.opole.uw.gov.pl

X-VADE-SPAMSTATE: clean

X-VADE-SPAMCAUSE: gggruggvucOvghtrhhoucdtuddrgedvfedruddugdegtdcutefuodetggdotefrodOvfcur

X-DCC--Metrics: v460.home.net.pl 1024; Body=1 Fuz1=1 Fuz2=1

Szanowny Panie,

w odp. na Pana pytanie informuję, że – podobnie jak w pozostałych częściach kraju, także na Opolszczyźnie

odnotowaliśmy wzmożony wzrost zainteresowania kwesMą wydania paszportu.

W celu usprawnienia i skrócenia kolejek, Wojewoda Opolski uruchomił tzw. soboty z paszportami – tj. w marcu

oraz w kwietniu br.

Ponadto, pracę Oddziału Paszportów wspierają także pozostali pracownicy Urzędu.

Nadmieniam jednak, że ok. 30 % wniosków o paszport stanowią wnioski dublowane tj. złożone na przykład w

trzech innych województwach.

Z poważaniem,

Martyna Kolemba-Gaschka

Rzecznik Wojewody Opolskiego

From: Paweł Lechowski [mailto:pawel@lechowski.com.pl]

Sent: Wednesday, April 6, 2022 12:42 AM

RE: Wojewoda opolski - zapytanie w trybie art. 3a Prawa prasowego mailbox:///C:/Users/Adax/AppData/Roaming/Thunderbird/Prof...
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To: wojewoda@katowice.uw.gov.pl; wsoim@katowice.uw.gov.pl; ka-sekretariat@katowice.uw.gov.pl; ba-

sekretariat@katowice.uw.gov.pl; kucharzewskaa@katowice.uw.gov.pl; wojewoda@malopolska.uw.gov.pl;

urzad@malopolska.uw.gov.pl; Rzecznik Prasowy Wojewody Opolskiego <rzecznik@opole.uw.gov.pl>

Subject: Do: Wojewoda opolski - zapytanie w trybie art. 3a Prawa prasowego

W dniu 06.04.2022 o 00:25, Paweł Lechowski pisze:

Szanowna Pani

Martyna Kolemba-Gaschka - rzecznik prasowy

rzecznik@opole.uw.gov.pl

Najpierw przedstawię się. Jestem społecznym redaktorem portalu
WWW.psus.info. Prowadzę dziennikarstwo śledztwo w sprawie olbrzymich
kolejek  przy wydawaniu paszportów w województwie śląskim.

https://slaskie.naszemiasto.pl/ogromne-kolejki-ludzi-ustawiaja-sie-po-paszporty-na-slasku
/ar/c1-8716889

Odkryłem, że w dniu 4 kwietnia 2022   o  godzinie 14.02 w Terenowej
Delegaturze Paszportowej w Częstochowie, która  mieści się przy ul.
Sobieskiego 7 w budynku Śląskiego Urzędu Wojewódzkiego,  było 6 „pustych”
stanowisk pracy (na 8), co udokumentowałem zdjęciami na swoim portalu.
WWW.psus.info.  W tym czasie  system kolejkowy nie przyjmował  nowych
zgłoszeń i ludzie od chodzili z kwitkiem, czyli bez numerka.  Nie można było
nawet odebrać paszportu.
Licząc 1,5 godziny  do końca pracy (15.30), razy 6 stanowisk mamy 9 godzin
pracy, której nie było, co przy średniej 20 minut na jedną osobę, daje 27  nie -
obsłużonych obywateli.
 Mam do Pana Wojewody Opolskiego Sławomira Kłosowskiego zapytanie jak rozwiązał
problem kolejek paszportowych w swoim województwie.   Z góry dziękuję za odpowiedź.

Zapytanie prasowe stanowi wniosek o udzielenie informacji publicznej (art. 3a Prawa prasowego). Dlatego osoba, która w celach dziennikarskich chce otrzymać informację publiczną ma takie
same uprawnienia w tym zakresie każda inna osoba żądająca takiej informacji (wyrok Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Lublinie z dnia 23 października 2012 r. II SA/Lu 372/12).
Każda informacja publiczna podlega udostępnieniu (art. 1 ust. 1, art. 2 ustawy o dostępie do informacji publicznych). 
Paweł Lechowski
dziennikarz śledczy

-- 

Pozdrawiam Paweł Lechowski
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